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Hei! 
Her eit spørsmål frå Radøy Senterparti: 
  
Leksehjelp. 
Leksehjelp vart som kjent innført for nokre år sidan til 1.-4. klasse. I år er det opp til kvar enkelt 
skule kven som får tilbodet. Eg lurar difor på: 
korleis er dette tilbodet organisert på skulane i Radøy, og kva klassar får tilbod om leksehjelp. 
Korleis vil dette tilbodet verte på sikt?   
Kan ordføraren  gje oss politikarar informasjon om dette? 
  
Helsing Silje Namtvedt 
gruppeleiar RSP  


